
vv LENS JAARVERSLAG VAN DE ALGEMEEN SEKRETARIS 1986-1987  
 
Bestuur  
Het bestuur van LENS bleef het afgelopen jaar redelijk intact. Ben Osse, die te kennen had gegeven zijn lidmaatschap van het 
bestuur als beëindigd te willen zien, bleef bij dit voornemen. Desalniettemin bleef Ben het bestuur op het terrein van 
akkommodatie en materiaal met raad en daad ondersteunen. Waarvoor hulde.  
Op de jaarvergadering van de Ledenraad werden de bestuursleden G. v.d. Kleij en M. Warmenhoven herkozen voor een 
periode van 3 jaar.  
De taakverdeling van het bestuur in het seizoen 1986-87 was als volgt:  
Ad Coret   voorzitter en kontaktpersoon bar  
Aad Schijf   algemeen sekretaris  
Ina v d Berg   2e sekretaris  
Gerard v d Kleij   penningmeester  
Frans v Dijk   kommissaris zondagsenioren en zaalvoetbal  
Bert Pennings   kommissaris jeugd  
Martien Warmenhoven  kommissaris zaterdagsenioren  
 
Kommissies en Ledenraad  
De bezetting van de diverse kommissies in het afgelopen seizoen was redelijk te noemen.  
De Juniorenkommissie was kwalitatief bijzonder goed bezet. Door de komst van Gerard van Reijsen en Fred Grens (beiden 
afkomstig van Westerkwartier) werd de leegloop, die de JUKO aan het einde van het seizoen 1985-86 trof, ons inziens meer 
dan goedgemaakt. Een en ander resulteerde in diverse evenementen en akties, die een toeloop van jeugd naar LENS teweeg 
bracht.  
Bij de Seniorenkommissie voor de zondagafdeling waren geen mutaties te melden. Willem Kouwenhoven gaf aan het einde 
van het seizoen te kennen zijn leven eens een tijdje zonder kommissiewerk te willen indelen. Uiteraard is het bestuur van 
LENS Willem bijzonder dankbaar voor de door hem verrichte inspanningen. Met recht een gouden LENS-jongen.  
De zaterdagafdeling zag Mick Nelissen en de heer Jan Meinesz helaas vertrekken. Beide heren worden langs deze weg 
nogmaals bedankt voor het door hen door de jaren heen geleverde vakwerk. De opvolgers, de heren Ham en Spa lijken uit 
hetzelfde hout te zijn gesneden als hun voorgangers zodat niemand zich over die kommissie zorgen hoeft te maken. Dit 
ondanks de toch wat magere bezetting.  
Bij de Zaalkommissie werd de zo welkome uitbreiding door de komst van de heren Keus, Odinot, Krol en v d Toorn aan het 
eind van het seizoen 1985-86 weer teniet gedaan door het vertrek van de heren Odinot en v d Toorn. Het zaalkommissiewerk 
lijkt echter in goede handen van de overblijvers Keus en Krol.  
De redaktie was, en dat moet te horen zijn geweest aan de plof waarmee de LENS-revue iedere week op de deurmat viel, het  
afgelopen seizoen ruim bezet. Ook voor het komende jaar zal de bezetting nauwelijks problemen geven.  
Ook het afgelopen jaar waren de toto/lotto-zaken in goede handen van Gerard Kemperman en een aantal stille maar noeste  
medewerkers. De opbrengst bleef stabiel mede dankzij de gevoerde abonnee-lotto-aktie met steun van een aantal 
jeugdleden.  
Over de Barkommissie kan elk jaar hetzelfde verhaal worden afgestoken. Het resultaat is uitstekend met een uiterst  
problematische barbezetting. Enige verbetering lijkt utopisch ondanks de niet geringe inspanningen van René v d Steen. 
Tenslotte werd tijdens de laatste jaarvergadering van Ledenraad besloten om terug te gaan naar een Algemene 
Ledenvergadering.  
 
Technische zaken  
Het afgelopen seizoen zal niet de geschiedenis in gaan als het meest succesvolle van LENS. Een kampioenschap viel slechts 
te melden voor LENS 8 senioren zondag.  
LENS 1 zondagsenioren, toch het vlaggeschip van de vereniging, werd in de laatste wedstrijd van het seizoen met  
degradatie naar de 3e klasse KNVB gekonfronteerd.  
De elftallen 2 t/m 7 van de zondag wisten zich redelijk te klasseren.  
LENS 1 zaterdagsenioren wist zich het vege lijf maar net te redden. Geen geringe prestatie, zeker gezien de  
veroudering van dit elftal. Een betere doorstroming vanuit de jeugd naar de zaterdagafdeling lijkt dan ook een eerste vereiste 
om op dit nivo behoorlijk mee te draaien. Ook bij de zaterdagafdeling maakten de overige elftallen een redelijk seizoen.  
Het paradepaardje van de jeugd, A1, wist zich in een laatste beslissingswedstrijd niet te plaatsen voor de regionale afdeling. 
Een beslissingswedstrijd die nodig was, omdat A1 in de kompetitie 1 punt te kort kwam om zich direkt te plaatsen.  
Aan het trainersfront deed zich een aantal wijzigingen voor. John vd Lubbe beëindigde zijn schitterende trainerscarriëre op de  
meest vervelende manier, die een trainer zich maar kan indenken. Desondanks meende het bestuur voorlopig niet zonder de 
heer vd Lubbe te kunnen en wist hem te strikken voor de funktie Technisch Coördinator. Zijn opvolger als trainer van de A-
selektie zondagsenioren is Piet vd Valk, afkomstig van DOCOS. Het bestuur wenst de heer vd Valk succes toe en hoopt met 
hem dat het verloren gegane terrein weer snel heroverd wordt.  
Aan de verbintenis van Barend v Hijkoop voor de zaterdagselektie kwam een einde. De heer v Hijkoop wordt opgevolgd door 
de trainer van A1, Peter Meefout. Het bestuur bedankt Barend voor de door hem getoonde inzet en het enthousiasme in tijden 
waarin het niet altijd meezat.  
De verbintenis met Theo Hoefnagel (B-selektie zondagsenioren) werd, zoals de laatste jaren gebruikelijk, gewoon verlengd.  
Bij de juniorenafdeling wordt de A-selektie het komend seizoen getraind door Leo van Rijn, de B-selektie door Edwin Coret en 
de C-selektie door Fred Grens.  
 
Akkommodatie  
De nieuwe lichtinstallatie is gedurende de seizoensovergang geplaatst. Tot deze vernieuwing kon worden overgegaan door de  
bereidheid van een aantal leden van LENS om een renteloze lening te verstrekken in de vorm van obligaties.  
In de komende jaren zal getracht worden om te komen tot een vernieuwing van de verwarming van het klubgebouw en 
grondige reparatie van het dak van datzelfde klubgebouw.  



Vermeldenswaardig is nog dat er bijna dagelijks, m.u.v. de weekeindes, een ploeg oudere jongeren in de weer is, die op 
allerlei gebied de nodige zaken aan de akkommodatie verbetert c.q. versleutelt.  
 
Financiën  
Hiervoor verwijzen we naar het financiële verslag van de penningmeester.  
 
Ledenbestand  
De terugloop in het ledenbestand lijkt bij de jeugdafdeling definitief een halt te zijn toegeroepen. En dit tegen de keer in. Dat 
een en ander niet mogelijk is zonder de bijzondere inspanningen van de jeugdkommissie staat buiten kijf. Hopelijk kan een en 
ander leiden tot een verbeterde positie bij de senioren.  
De overgang van A-junioren naar de senioren loopt niet altijd even soepel. Het afgelopen seizoen was daar een duidelijk 
voorbeeld van. Het is op deze plaats uiteraard niet nodig te onderstrepen dat dit de vereiste aandacht van het bestuur heeft.  
Het ledenbestand aan het begin van het seizoen van de afgelopen 5 jaar zag er als volgt uit:  
 

83/4   84/5   85/6   86/7   87/8  
Sen.zondag  154(18)  155(16)  142(16)  129(16)  116(12)  
Sen.zaterdag  77   79(6)   53(6)   55(8)   52(7)  
A-junioren  28   22   19   23   28(4)  
B-junioren  20   20   28   28   29  
C-junioren  27   25   20   16   23  
D-junioren  28   16   15   32   41  
E-junioren  16   21   24   20   23  
F-junioren  19   21   12   11   26  
meisjes  12   16   10   ---  1  
dames   ---  ---  11   ---   --- 
zaal   10   11   23   22   23  
NS   75   74   84   82   88  
 
Algemeen  
Het afgelopen seizoen wierp al de vruchten af van het gevoerde bezuinigingsbeleid. Het negatieve exploitatieresultaat werd 
omgebogen naar een positief resultaat. Dit resulteerde ook in een aanmerkelijk betere liquiditeitspositie. Gezien de gewenste 
verbeteringen van de akkommodatie zullen ook de komende jaren in het kader van kostenbewust denken moeten staan.  
Het verenigingsleven bij LENS lijkt een periode van bloei door te maken. En dit ondanks (of dankzij) de degradatie van het 
eerste zondagelftal.  
Ook publicitair gezien staat LENS in de picture. In de regio Den Haag lijkt er geen week voorbij te kunnen gaan zonder 
berichtgeving over LENS. Eens te meer een teken dat LENS op vele fronten aan de weg timmert.  
Tijdens de jaarlijkse Nieuwjaarsreceptie werden de volgende jubilarissen gehuldigd:  
Arno Bilderbeek,  
Peter de Jongh,  
Wim Kouwenhoven,  
Bas v d Lans,  
Paul v d Steen en  
René v d Steen (allen 25 jaar lid),  
de heren  
Lou de Boer, 
Koos Frijters en  
Hennie Naastepad (allen 40 jaar lid),  
de heer Ton van Luxemburg en  
de heer Gerard v d Steen (beiden 50 jaar lid).  
 
Tenslotte  
Tenslotte is het gepast hier een wijle stil te staan bij het overlijden van onze (oud-)leden mevrouw v Luxemburg, Jan  
Walsteyn, Karel v d Laan, Gerard v d Velde en Aad Hoppenbrouwers.  
Als laatste nog - zoals gebruikelijk - een woord van dank aan alle kommissieleden, leiders, trainers, medewerkers, 
adverteerders, sponsors en iedereen, die zich op welke wijze dan ook voor LENS heeft ingezet.  
Ook het komend seizoen vertrouwen wij er weer op dat niet vergeefs een beroep op hen wordt gedaan. Daarnaast hopen wij 
dat de leden die zich tot nog toe te passief hebben opgesteld zich in de nabije toekomst geroepen voelen ook eens iets voor 
hun klub te doen.  
 
Namens het bestuur,  
Aad Schijf,  
Algemeen sekretaris.  
  
 
 
 
 
 
JAARVERSLAG ZATERDAGSENIOREN 1986-87  
Het afgelopen seizoen werd er met 4 elftallen aan de competitie deelgenomen. Klasse indeling van de teams was:  
LENS 1 Hoofdklasse,  
LENS 2 Reserve 2e Klasse,  



LENS 3 Reserve 3e Klasse en  
LENS 4 Resreve 4e Klasse.  
 
Algemeen  
De selectie van de Zaterdagafdeling werd ook dit jaar weer getraind door Barend van Hijkoop. Hij had wel te kennen gegeven 
dat dit zijn laatste seizoen bij LENS als trainer zou zijn. Tevens gaf Mick Nelissen (secretaris van de Zaterdagafdeling. en  
leider van LENS 1 team) te kennen hier ook mee te moeten stoppen wegens verhuizing naar Voorthuizen. Zijn taak als 
wedstrijdsecretaris, zal zover dit mogelijk is, worden overgenomen door Jan Ham.  
Als trainer voor het komend seizoen is Peter Meefout aangetrokken, met als leider voor het eerste elftal Henk Gabel en voor 
het tweede onveranderd Jan Ham.  
De niet geselecteerden hebben ook dit seizoen onder leiding van Joop Sinke weer gebruik kunnen maken van de 
trainingsfaciliteiten op de Woensdagavond na de selectietraining.  
 
De resultaten  
De resultaten van LENS 1 waren dusdanig, dat er weer gevochten moest worden tegen degradatie. Maar evenals seizoen 
1985-86 redde LENS 1 het weer.  
LENS 2 viel in de tweede helft van de competitie wat terug en eindigde hierdoor op de 5e plaats.  
LENS 3 en 4 deden het in verhouding met vorig seizoen zonder meer goed. Na in het seizoen 1985-86 nog op de laatste 
plaatsen te zijn uitgekomen, eindigden deze elftallen nu resp.op de 4e en de 6e plaats.  
 
Toernooien  
Devjo  
Nationale Nederlanden  
SVGW  
Quick Steps  
De prestaties op deze toernooien waren uiteenlopend van de eerste tot de laatste plaats. Bij Quick Steps werd een GALJOEN 
als wisselprijs gewonnen.  
 
Bedankt  
Langs deze weg wil ik een ieder bedanken, die zich in welke vorm ook heeft ingezet voor de Zaterdagafdeling van LENS.  
 
Verwachting seizoen 1987-88  
Door de afmelding van 4 eerste elftalspelers en de aanmelding van 1 potentiële kandidaat voor dit elftal zal het weer een 
moeilijk seizoen worden. Het streven zal daarom ook handhaving in de hoofdklasse worden.  
 
Te organiseren evenementen 
Trainingsweekend  
Wedstrijd LENS 1- Oud LENS  
Toernooi.  
 
Jan Ham,  
Wedstrijdsecretaris Zaterdagafdeling LENS  
 
JAARVERSLAG 1986-87 JEUGDKOMMMISSIE  
 
1. Samenstelling jeugdkommissie en taakverdeling  
De jeugdkommmissie mocht dit seizoen twee nieuwe gezichten begroeten. Gerard van Reijsen en Fred Grens, resp. 
algemeen voorzitter en voorzitter voetbal van de sportvereniging Westerkwartier, maakten de nogal ongebruikelijke overstap 
naar onze vereniging toe. De jeugdkommissie bestond daardoor uit:  
Fred Grens:   toernooisecretaris en tevens leider van LENS A2  
Robert Pennings:  kontaktpersoon D-E-F  
Peter Perreyn:   scheidsrechters en wedstrijdgebeuren op de zaterdag  
Gerard v Reijsen:  nevenaktiviteiten en tevens leider van LENS C2  
Rob v Schaik:   wedstrijdgebeuren op de zaterdag en tevens leider van LENS D2  
Jan Spaans:   kontaktpersoon A-B-C  
Paul vd Steen:   jeugd- en wedstrijdsekretaris  
 
Zoals uit bovenstaande blijkt weer dubbelfunkties door gebrek aan voldoende kader. Dit geeft een zware belasting voor de 
jeugdkommissieleden. Aangezien Robert Pennings volgend seizoen stopt, Rob v Schaik zijn aandacht gaat verleggen naar 
het trainen en begeleiden van de E-selektie en Jan Spaans nog maar beperkt beschikbaar is voor het jeugdgebeuren zal het 
duidelijk zijn dat de jeugdkommissie volgende seizoen onderbezet is.  
 
2. Beleidsplan  
Ondanks de geringe bezetting en ondanks de dubbelfunkties is de jeugdkommissie van LENS heel wat van plan de komende 
jaren. In maart '87 lanceerden wij een beleidsplan. Hierin staat vermeld wat wij de komende jaren van plan zijn om met onze 
jeugd te gaan doen. Het doel is natuurlijk het werven van zoveel mogelijk nieuwe jeugdleden en het opleiden van onze jeugd 
zodat we de stap naar de regionale A- en B-klasse op korte termijn kunnen gaan maken en we voldoende (kwalitatief en 
kwantitatief) spelersmateriaal over kunnen geven aan de seniorenafdelingen. Een niet geringe taak. In het jeugdplan waarvan 
we dit seizoen regelmatig wat in de LENSrevue gepubliceerd hebben, staat vermeld hoe we dit willen realiseren. 
Belangstellenden kunnen een exemplaar aanvragen bij de jeugdkommissie. Enkele uitgangspunten zijn:  
a.  Het aanstellen van een technisch coördinator die de jeugdtrainers begeleidt bij het trainen en de wedstrijdbegeleiding. 

Zoals bekend is John vd Lubbe dit geworden. Ook worden er trainingsdemonstraties voor de trainers gehouden.  



b.  Het organiseren van open dagen voor de schooljeugd m.n. in augustus, met als doel het werven van nieuwe leden. 
Dit seizoen hielden we daar 40 nieuwe leden aan over. In het nieuwe seizoen 1987-88 zijn dat er nu al 25.  

c.  Het organiseren van voetbaldagen in de herfst-, kerst- en voorjaarsvakantie met als doel het op een hoger peil 
brengen van onze jeugd door het uitnodigen van gasttrainers/spelers uit het betaalde voetbal of door het brengen van 
een bezoek aan een BVO. Het afgelopen seizoen lukte het niet om gasttrainers/spelers te  
verwelkomen. In oktober '87 kwamen Martin Jol, Ed Roos en Peter Barendse.  

d. Natuurlijk vergeten we niet dat er naast voetbal ook plezier moet zijn; daarom wordt er heel wat gedaan aan het 
recreatieve gedeelte. Denk hierbij aan de voetbaldagen. Naast het voetballen ook gezellig samen eten, zwemmen, 
bowlen en slapen niet te vergeten op LENS. Ook de Pats Boem show, de buitenlandse reis, het  
zeilvoetbalkamp en het sportkamp in Zeist horen voor een gedeelte naast het prestatieve ook in de recreatieve sfeer 
thuis. Voor de allerkleinsten komen daar nog bij de Sinterklaasviering, het Kerstfeest en het Paasfeest. Elders in dit 
jaarverslag gaan we uitgebreider in op de georganiseerde extra aktiviteiten.  

e.  Het gedrag is ook iets waar de jeugdkommissie sterk op wil letten. Discipline op het veld, in de kleedlokalen maar ook 
in het klubgebouw. Samen met de trainers en de leiders moeten we hieraan werken.  

Het spreekt voor zich dat de punten a t/m d nogal wat geld kosten. Ons normale jeugdbudget is beslist niet toereikend om  
deze kosten allemaal te dekken. Toch vinden wij dat onze jeugd, afgezien van de kontributie die zij moeten betalen, zoveel  
mogelijk gratis aan de meeste aktiviteiten moet kunnen deelnemen m.u.v. de buitenlandse reis, het zeilvoetbalkamp en het 
sportkamp in Zeist. Via sponsoring, subsidies en andere akties proberen wij de nodige financien bij elkaar te krijgen, dit veelal 
in overleg met het bestuur. De jeugdkommissie is van mening dat het noodzakelijk en -gelet op de aanwas van nieuwe 
jeugdleden -ook gerechtvaardigd is dat er de komende jaren meer geld voor de jeugdactiviteiten beschikbaar wordt gesteld. 
Volgens de jeugdkommissie zijn al deze aktiviteiten hard nodig om het aantal jeugdleden weer op peil te krijgen. Wil je 
prestatief goed bezig kunnen zijn dan moet je minimaal 3 elftallen per afdeling op de been kunnen brengen. Zover zijn we nu 
nog niet maar bij de jongste jeugd begint het erop te lijken.  
 
3. Kompetitieresultaten  
Voor de resultaten van onze elftallen verwijzen wij naar de laatste LENSrevue, t.w. de Jong-LENS van het seizoen 1986-87.  
Hierin blikten de trainers, de leiders maar ook de jeugdkommissie terug op het afgelopen seizoen. Kampioenen konden wij 
helaas niet begroeten hoewel enkele elftallen er niet ver vanaf waren. Jammer en onnodig was het dat ons A1 de promotie 
naar de regionale klasse niet haalde. In de kompetitie werd een vierde plaats behaald die recht gaf op een promotiewedstrijd. 
Deze werd geheel onnodig van Barendrecht verloren. Volgend seizoen moeten we proberen met bijna dezelfde jongens de 
stap dan maar te maken.  
Wat verder opviel was de goede middenmootpositie van LENS B1 in de promotieklas.  
 
4. De trainersstaf  
Zoals altijd bestond de trainersstaf weer geheel uit eigen leden die zo goed als belangeloos met onze jeugd bezig zijn 
geweest. Dit sezoen waren e trainers: 
A-selektie:  Peter Meefout  
B-selektie :  Leo van Rijn 
C-selektie :  Edwin Coret 
D-selektie :  Ton 's-Gravendijk  
E-selektie :  Leo van Rijn  
De niet geselekteerde junioren werden getraind door Ronald Bogisch, die tevens leider was bij LENS A1. De 
woensdagmiddagklub was in handen van enkele A-junioren, t.w. : Robert Garskamp, Gilbert Steenwijk en Jerry Hoernig die 
ook nog de jongste keepers onder handen nam. Joop Odenkirchen assisteerde bij de D-selektie en Richard v d Hoek was 
stand-in voor de E-selektie.  
Veel spelers uit de A-jeugd en seniorenselekties zijn aktief met onze jeugd. Precies zoals wij dit willen. Ook het seizoen 87/88 
is dit zo.  
 
5. Zaalvoetbal  
Bij slecht weer hadden we dit seizoen weer de beschikking over de zaal aan de Marterrade. Ook op de zaterdag konden we 
hier gebruik van maken. Een groot voordeel zeker met de allerkleinsten. Helaas zullen we deze zaal het komende seizoen 
moeten missen omdat er een vaste huurder in komt. Geprobeerd zal worden om een andere zaal te vinden. Dat we redelijk 
goed zijn in het zaalvoetbal bewees ons eerste A-elftal door de eerste jeugdzaalvoetbalbeker te winnen voor de neus van 
echte zaalvoetbalverenigingen. In de finale werd Silva Boys met 4-2 aan de kant gezet.  
Komend jaar doen we ook weer mee aan dit bekertoernooi. Tevens zullen er meerdere jeugdspelers bij LENS gaan 
zaalvoetballen. Afwachten is hoe de kombinatie met veldtraining en -voetbal zal gaan. Bij de senioren lukt dit echter ook. We 
verwachten dan ook geen problemen.  
 
6. Jeugdtoernooien  
Ook in het seizoen 1986/87 had elk LENS-jeugdelftal weer het traditionele thuistoernooi. Bij B1 had dit toernooi een 
internationaal karakter, door het deelnemen van een Engelse en een Tsjechische vereniging. Deze laatste, Ptrzalha uit 
Bratislava, won in de finale van LENS B1, wat op dit toernooi goed presteerde. LENS A1, A2 en C1 zagen kans het 
thuistoernooi winnend af te sluiten.  
Een toernooi heeft geen doorgang kunnen vinden, omdat de gemeente iets te voorbarig was met het gedeeltelijk omploegen 
van het tweede veld. Over het algemeen waren de weergoden ons goed gezind op de toernooidagen.  
Regelmatig waren de LENS-teams te gast op toernooien, waar ook veel prijzen weggehaald werden.  
A- en B-klassers hebben deelgenomen aan een toernooi in Denemarken, met wisselend succes.  
7 Extra aktiviteiten  
Naast het specifieke voetbal-, trainings- en toernooigebeuren organiseerde de Jeugdkommissie in het verslagjaar een groot 
aantal extra activiteiten. Met die activiteiten werd beoogd enerzijds de LENS-jeugdleden zoveel mogelijk aan de club te  
binden, anderzijds hoopte de Jeugdkommissie daarmee nieuwe jeugdleden te winnen. Wat de ledenwinst betreft zijn we daar 
zeer zeker in geslaagd. Elders in dit jaarverslag wordt daarvan een overzicht gegeven. Gelet op de veelal positieve reacties 



van de jeugdleden en van hun ouders/verzorgers zijn ook onze jeugdleden in het verslagjaar duidelijk aan hun trekken 
gekomen. Hieronder vermelden wij in vogelvlucht de verschillende activiteiten, gesplitst naar specifieke ledenwerf-activiteiten 
en naar overige activiteiten.  
a. Ledenwerf-activiteiten  
Op de woensdagmiddagen 20 en 27 augustus 1986 hielden we een tweetal z.g. "open middagen". Hiervoor werden ca. 2000 
folders verspreid op 7 basisscholen gelegen rond het LENS-complex. Beide middagen werden door bijna 100 jeugdige 
voetballers (F-,E- en D- leeftijd) bezocht, waaronder ca. 10 meisjes. Van dit aantal zijn in de loop van een aantal weken 
daarna zo'n 30 a 35 jongens en 3 meisjes lid geworden.  
In de Krokusvakantie van 2 t/m 6 maart 1987 organiseerden we o.a. een sixes-toernooi voor scholieren van het voortgezet 
onderwijs (A-, B- en C-Ieeftijd) op maandag 2 maart en voor de oudere basisscholieren (voornamelijk D-Ieeftijd) op vrijdag 6 
maart. LENS-jeugdleden moesten daartoe zoveel mogelijk zelf een team van 6 a 7 spelers vormen. In elk team mochten maar 
maximaal 2 LENS- jeugdspelers meedoen.  
Helaas was op maandag 2 maart het weer zo slecht dat het veld werd afgekeurd. Gelukkig konden we uitwijken naar de 2 
sportzalen aan de Duinlaan. Aan het in der haast in elkaar gedraaide zaalvoetbaltoernooi deden toch nog zo'n ca. 70 jongens 
mee. Aan het toernooi op vrijdag 6 maart, dat normaal op het veld kon worden afgewikkeld, ca. 100 jongens.  
Concreet is niet bekend hoeveel nieuwe jeugdleden dit heeft opgeleverd. Wel is van een aantal jongens, die zich in eind mei 
1987 naar LENS lieten overschrijven, bekend dat zij in de Krokusvakantie van de partij waren.  
 
b. Overige activiteiten  
Van 13 t/m 18 oktober 1986 (herfstvakantie) hielden wij voor al onze jeugdleden voor het eerst een z.g. HERFSTWEEK. Een 
week lang steeds 2 dagen per leeftijdsgroep volop voetbalactiviteiten met eten en slapen in de kantine. Een grandioos succes. 
In de herfst van 1987 werd dit herhaald met evenveel succes.  
Op woensdag 3 december 1986 werd voor de E- en F-klassers een SINTERKLAAS-middag gehouden, waarop Sint en twee 
Pieten in levende lijve aanwezig waren. Voor elk kind had de Sint een klein presentje bij zich.  
Op 13 december 1986 organiseerden een aantal jeugdleiders en jeugdtrainers een grandioze PATS BOEM SHOW, hetgeen 
veel deelnemers en een "uitverkochte" kantine opleverde.  
In de KERSTvakantie 1986 werd naast veel zaalvoetbal de A- en B- klassers een Kertsmaaltijd geserveerd op LENS (23 
december), konden de E- en F-jes op 24 december kerststukjes komen maken en werden de C- en D-klassers op 30 
december op oliebollen en vuurwerk getracteerd.  
Op een 6-tal vrijdagavonden in november 1986 en januari 1987 werd op LENS door de gemeente (JSR) in samenwerking met 
de NSF een JEUGDLEIDERS-CURSUS georganiseerd, die door ca. 12 leiders met succes werd gevolgd. Daarnaast 
organiseerde senior-trainer John v d Lubbe een drietal (maandag)avonden voor de LENS-jeugdleiders en -jeugdtrainers, 
waarin over training en jeugdbegeleiding van gedachten werd gewisseld.  
In januari en februari 1987 werd door 12 D-, C- en B-klassers in 3 ploegen van 4 deelgenomen aan de 
SPELREGELwedstrijden die door de Haagsche Scheidsrechtersvereniging werd georganiseerd. 2 van de 3 ploegen wisten 
door te dringen tot de halve finale, 1 ploeg tot de finale waarin een mooie 3e plaats werd behaald.  
Op zaterdag 14 februari 1987 werd in plaats van voetbal voor de E- en F-jes een SPELLETJESochtend in de kantine 
gehouden. In de Krokusvakantie konden de E- en F-jes weer 2 dagen achtereen bij LENS terecht met veel voetbal, eten en 
slapen in de kantine. In maart en april 1987 werd ook begonnen met het propageren van het VIER-TEGEN-VIER-voetbal op 
LENS. Elke zondagmorgen konden alle F-, E- en D-klassers met eventuele vriendjes op LENS aan de slag. Vanuit deze groep 
werd een D- en een E-viertal afgevaardigd om namens LENS aan het 4-tegen-4-toernooi van de HVB mee te doen. Op 
woensdag 15 april werd een onderling COCKTAIL-toernooi gehouden, waarin de teams werden gevormd uit spelers van 
diverse elftallen. Op 24 mei 1987 werd het seizoen afgesloten met een SPORTDAG voor D-, E- en F-klassers met aansluitend 
een barbecue.  
Tenslotte konden een groot aantal jeugdleden met LENS "op kamp". Al en een combinatie van Bl en B2 gingen met 
Pinksteren,begin juni 1987, 4 dagen naar DENEMARKEN (Silkeborg), waar werd deelgenomen aan het Eurosportring Super 
Cup Toernooi. Al behaalde in dit sterk bezette toernooi een knappe 4e plaats (van de 24 ploegen). Het B-team kwam helaas 
niet tot een aansprekend resultaat.  
In het weekeinde van 19 t/m 21 juni 1987 gingen een 15-tal C- klassers op ZEILKAMP naar het IJsselmeer. Van Muiden werd 
in twee dagen met een Tjalk naar Hoorn en terug gezeild. In beide plaatsjes werd vanzelfsprekend gevoetbald, maar dat was 
duidelijk bijzaak.  
Van 6 t/m 11 juli 1987 namen ca. 35 F-, E- en D-klassers deel aan het KNVB SPORT KAMP in Zeist, waar zij een week lang 
zich in sport en spel konden uitleven. Al deze kampen verliepen prima en zullen voor vele jeugdleden ongetwijfeld een 
onuitwisbare herinnering blijven.  
 
8. Aan het slot van dit jaarverslag 1986/87 wil de Jeugdkommissie graag een ieder bedanken die haar bij heeft gestaan in de 
uitvoering van haar zware, maar veel bevrediging gevende taak. Zonder de hulp van bestuur, kantinekommissie, 
jeugdtrainers, jeugdleiders, ouders en anderen zouden we niet in staat zijn geweest de LENS-jeugd datgene te geven dat zij 
naar de mening van de Jeugdkommissie verdienen. Bedankt.  
 



JAARVERSLAG ZAALVOETBAL COMMISSIE 1986-87  
Na het afscheid van Willem v d Linden als secretaris-zaalvoetbal begonnen we seizoen 86/87 met een zaal-commissie 
bestaande uit 4 man.  
We gingen de competitie in met 5 teams, waarvan de teams 2 t/m 5 goed meedraaiden en team 1 helaas door o.a. zeer veel 
pech degradeerde.  
Op het gebied van toernooien hebben we een heel geslaagd seizoen achter de rug. We begonnen in november voor de eerste 
keer met een zg "cocktail"-toernooi. Dit toernooi werd mede door het enthousiasme van organisatoren en deelnemers een 
gigantisch succes.  
In het voorjaar hadden we naast de gewone LENS-toernooien in de zaal nog een primeur. In samenwerking met de SEKO 
organiseerden wij een veld-zaal-voetbal-toernooi op halve velden voor de vijf zaal-teams en vijf andere LENS-teams. Deze 
avond werd afgesloten met een barbeque.  
Ik heb zowel over het veldtoernooi als het cocktailtoernooi geweldig positieve reacties gehad. Dus ze zijn zeker voor herhaling 
vatbaar. Ik denk ook dat we door het veldtoernooi er in geslaagd zijn zaalvoetballeden naar LENS te halen die er nog nooit 
waren geweest. Met het cocktailtoernooi hebben we de onderlinge contacten tussen de zaalteams nog meer verbeterd.  
Ik denk dat ik het seizoen 86/87 ondanks de wat tegenvallende resultaten in de competitie toch een geslaagd seizoen mag 
noemen.  
Het seizoen 87/88 zijn we gestart met een zaalcommissie bestaande uit 2 man:  
Rene Keus  wedstrijdsecretaris  
Peter Krol  toernooisecretaris.  
We hebben met zes teams voor de competitie ingeschreven, waarvan 1, 2, 3 en 4 goed bovenin meedraaien en 5 en 6 goede 
"middenmoters" zijn.  
We hebben een tweede team kunnen inschrijven met A-jeugd en selectiespelers. Ik denk met deze wetenschap dat LENS- 
zaalvoetbal een zeer goede toekomst heeft.  
P.S.  
We hebben inmiddels ook het tweede cocktail-toernooi gehad. Ook dit was een succes. Ook alleen positieve reacties.  
 
René Keus.  
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